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Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het stopzetten van de vergoeding van het medicijn Fampyra (ingezonden 
16 maart 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «MS-medicijn wordt niet langer vergoed: 
Straks kan ik niet meer lopen»?1 

Vraag 2
Waarom heeft u het besluit genomen het geneesmiddel Fampyra niet langer 
te vergoeden? 

Vraag 3
Hoe verhoudt het niet langer vergoeden van Fampyra zich tot de conclusie 
van neurologen en MS-verpleegkundigen dat grote groepen patiënten baat 
hebben bij dit geneesmiddel? 

Vraag 4
Kunt u bevestigen dat de European Medicines Agency (EMA) een gunstig 
oordeel over het Fampyra heeft gegeven? En hoe verhoudt zich dat tot het 
besluit dit geneesmiddel niet langer te vergoeden? 

Vraag 5
Kunt u een overzicht geven in welke andere landen Fampyra wel wordt 
vergoed? 

Vraag 6
Bent u bereid uw besluit te heroverwegen? Zo nee, waarom niet?

1 RTV Oost, 14 maart 2018
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